



Sniffer
Sniffer
Sniffer

2006, 10 Min., 35 mm, Farbe *colour*, englische Untertitel
English subtitles

Regie Director Bobbie Peers

Drehbuch Screenplay Bobbie Peers

Kamera Camera Jakob Ingimundarson

Schnitt Editing Pål Gengenbach

Musik Music Evan Gardner

Rollen Cast Danny Schlesinger, Kristin Krogh Sissner

Produktion Production Maria Ekerhovd, Glenn Gardner,
Dream Factory AS

Adresse Address Postboks 646 Sentrum, 5807 Bergen

Weltvertrieb World Sales Norsk Filminstitut, Oslo

Irgendwann will jeder mal abheben. Erst recht, wenn die Gesetze der Schwerkraft nicht mehr gelten und einen nur noch schwere, unbequeme Stiefel an die Erde binden.

Everybody wants to take off at some time. Especially when the laws of gravity no longer apply and all that holds you down is a pair of uncomfortably heavy boots.

Regisseur **Bobbie Peers**, geboren 1974, ist Absolvent der International Film School in London. „Sniffer“ wurde in Cannes mit der Goldenen Palme ausgezeichnet.

*Director **Bobbie Peers**, born in 1974, is a graduate of the International Film School in London. "Sniffer" won the Palme d'Or at the Cannes film festival.*

Mi 1. Nov.
19.00 h

Kino 3 + 4

Do 2. Nov.
14.15 h

Kino 5

Fr 3. Nov.
16.45 h

Kino 2

Sa 4. Nov.
23.00 h

Kino 3 + 4



Ballerinagrodan
Der Ballerinafrosch
The Ballerina Frog

2005, 4 Min., 35 mm, Farbe *colour*, englische Untertitel
English subtitles

Regie Director Staffan Erlandsson, Anna Hansson

Drehbuch Screenplay Jonas Leksell, Frida Normark

Kamera Camera Staffan Erlandsson, Anna Hansson

Schnitt Editing Staffan Erlandsson, Anna Hansson

Musik Music Oscar Söderberg

Produktion Production Staffan Erlandsson, Röda roboten
animation

Adresse Address Vattenledningsvägen 29,12634 Hägersten, Sweden, Tel: +46 87 44 99 76

e-mail info@rodaroboten.se, Staffan@rodaroboten.se

Im Wald hockt ein tapsiger Frosch. Er träumt davon, eine Ballerina zu sein. Eines Tages wird sein Traum fast wahr.

A clumsy frog sits in the forest, dreaming of becoming a ballerina. One day that dream almost comes true.

Regisseur **Staffan Erlandsson**, geboren 1974, arbeitete für das Kinderprogramm des schwedischen Fernsehens, bevor 2000 das Trickfilmstudio Röda Roboten gründete. – Regisseurin **Anna Hansson**, geboren 1975, ist auch als Szenenbildnerin für Theater, Film und Fernsehen aktiv.

*Director **Staffan Erlandsson**, born in 1974, worked for the children's programme of Swedish television before founding the Röda Roboten animation film studio in 2000. Since then he has worked as producer, director and cameraman. Director **Anna Hansson**, born in 1975, is a screenwriter and director as well as a set designer for theatre, film and television.*

Filme Films

2002: Jack & Pedro; 2005: Der Ballerinafrosch (Ballerinagrodan, NFL2006)

Do 2. Nov.
13.30 h

Kino 1

Sa 4. Nov.
23.00 h

Kino 3 + 4